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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Žarko ŠTRUMBL, Tomaž Tom MENCINGER, Alma REKIĆ, Nataša JOVIČIĆ, Uroš 
LAKIĆ, Marko ZUPANČIČ in Edin ADROVIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske uprave, mag. Vera DJURIĆ 
DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo in ELDINA ČOSATOVIĆ, mag. – 
Razvojna agencija Zgornje Gorenjske 
 
Predsednik Odbora je v sprejem predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Konstituiranje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe 
2. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019 
3. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta 

pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2019 
4. Predlog Programa dela Občinskega sveta občine Jesenice za leto 2019 
5. Predlog soglasja k Programu dela Razvojne agencije Zgornje Gorenjske za leto 

2019 s finančnim načrtom  
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o dodeljevanju državnih 

pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini Jesenice – 
PRVA OBRAVNAVA 

7. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
                          ZA - 7 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

http://www.jesenice.si/
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TT OO ČČ KK AA   11 ::   

KK OO NN SS TT II TT UU II RR AA NN JJ EE   OO DD BB OO RR AA   ZZ AA   GG OO SS PP OO DD AA RR SS TT VV OO   II NN   

GG OO SS PP OO DD AA RR SS KK EE   JJ AA VV NN EE   SS LL UU ŽŽ BB EE   

 
Predsednik Odbora Žarko Štrumbl je ugotovil, da so vsi člani Odbora prejeli sklep o 
imenovanju v to delovno telo, da je na seji prisotnih 7 članov Odbora, ter da je s tem 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe konstituiran. 
 

 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   22 ..   DD OO PP OO LL NN II TT EE VV   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA ZZ PP OO LL AA GG AA NN JJ AA   

ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   VV   LL AA SS TT II   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   

ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek, ki je na vprašanje Žarka 
Štrumbla tudi pojasnila, da so navedene cene ocenjene, razen pri poslovnem 
prostoru, kjer pa je cena že določena z uradno cenitvijo. 
 
Uroš Lakić je postavil vprašanje, ali se bo glede na postavljeno ceno poslovni prostor 
sploh lahko prodal. Zanima ga, ali ne bi bilo možno cene nekoliko spustiti. 
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da v kolikor javne dražbe niso uspešne, se 
cena lahko zniža dvakrat po 15 %. 
 
Edin Adrović je predlagal, da naj se poslovni prostor ponudi v odkup stanovalcem, ki 
ga bodo lahko uporabljali za skupne prostore. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu 
svetu občine Jesenice, da sprejme 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019, ki predstavlja 
sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2019, s tem, 
da se o možnosti nakupa poslovnega prostora na naslovu Cesta maršala Tita 
41 obvesti tudi upravnika te večstanovanjske stavbe. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   22 ..   DD OO PP OO LL NN II TT EE VV   NN AA ČČ RR TT AA   PP RR II DD OO BB II VV AA NN JJ AA   

NN EE PP RR EE MM II ČČ NN EE GG AA   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ AA   VV   LL AA SS TT   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   

ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99   
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Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Marko Zupančič je postavil vprašanje, za kakšen namen se pridobivajo zemljišča od 
Župnije Jesenice. 
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da se zemljišče od Župnije Jesenice pridobiva v 
Prihodih, gre pa za zemljišče, ki je uporabljeno za cesto. 
 
Uroš Lakić je postavil vprašanje, kdaj naj bi se začela ureditev križišča pri kampu na 
Lipcah.  
 
Mag. Valentina Gorišek je povedala, da so za ureditev križišča na Lipcah naročeni 
projekti. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu 
svetu občine Jesenice, da sprejme 2. dopolnitev Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2019, ki predstavlja 
sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2019. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   PP RR OO GG RR AA MM AA   DD EE LL AA   OO BB ČČ II NN SS KK EE GG AA   SS VV EE TT AA   OO BB ČČ II NN EE   

JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek.  
 
Marko Zupančič: 
Zanima ga, ali bo v prihodnjih letih možno pripraviti dvoletni proračun. 
 
Mag. Valentina Gorišek 
V pristojnosti župana je, ali se bo v prihodnje odločil za pripravo letnega ali 
dvoletnega proračuna.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu 
svetu občine Jesenice, da sprejme predlog Programa dela Občinskega sveta 
občine Jesenice za leto 2019. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS OO GG LL AA SS JJ AA   KK   PP RR OO GG RR AA MM UU   DD EE LL AA   RR AA ZZ VV OO JJ NN EE   

AA GG EE NN CC II JJ EE   ZZ GG OO RR NN JJ EE   GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99   SS   

FF II NN AA NN ČČ NN II MM   NN AA ČČ RR TT OO MM     

 
Uvodno obrazložitev sta podali Eldina Čosatović in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Alma Rekić: 
Zanima jo, ali se Jesenice lahko smatrajo kot neko območje za tranzitni turizem. 
Zelo je zadovoljna z delovanjem RAGOR-ja, pogreša pa pri planu za leto 2019, da bi 
se pri določenih projektih povezali z drugimi občinami in na ta način projekt predstavili 
širši množici ljudi.  
 
Eldina Čosatović: 
Če bi Jesenice smatrali samo kot območje za tranzitni turizem, potem ne bi izvajali 
drugih aktivnosti. 
Vsi projekti se ponudijo vsem občinam, vendar pa vse občine ne pristopijo k vsem 
projektom, in potem se občani teh občin ne morejo udeležiti delavnic, ki so 
organizirane v sklopu teh projektov. 
 
Žarko Štrumbl: 
Zanima ga, ali se je kaj spremenilo glede plačevanja prispevkov za sobodajalstvo, 
kajti včasih so bili ti prispevki enaki, ne glede na to, koliko sob je kdo oddajal. 
Zanima ga tudi, ali niso oznake za kolesarske povezave že postavljene. 
Na strani 38 so navedene občine, ki sodelujejo z RAGOR-jem, v zadnji tabeli pa je 
napisano ostali. Zanima ga, kdo sodi pod rubriko »ostali«. 
 
Eldina Čosatović: 
Turistična taksa se obračunava glede na število gostov oz. na število nočitev. 
Nekatere kolesarske poti so že označene, v okviru projekta, ki je skupen za celotno 
Gorenjsko, pa se bodo postavljale usmerjevalne table enotnega pomena. 
Pod rubriko »ostali« so zajeti predvsem evropski projekti in programi ter nekaj drugih 
občin (npr. Kamnik). 
 
Edin Adrović: 
Projekta Pohodništvo in Ohranimo narcise sta finančno precej visoko ovrednotena. 
Zanima ga, ali so zaradi izvajanja teh projektov tudi kakšni povratni pozitivni efekti za 
občino.  
 
Eldina Čosatović: 
Večina finančnih sredstev v okviru projekta Ohranimo narcise se namenja za ustrezno 
kmetijsko obdelavo in za izplačila nadomestil lastnikom zemljišč.  
 
Marko Zupančič: 
V kolikor v projekt za ohranitev narcis ne bi nič vložili, potem bi narcise zelo težko 
ohranili. Gre pa za dolgotrajen postopek, zato se verjetno ne da na hitro izmeriti nekih 
povratnih učinkov.  
Zanima ga, zakaj se v občini Jesenice ne izvaja projekta »Proč z invazivkami«. 
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Eldina Čosatović: 
Za določene projekte se občine ne odločijo samo iz ekonomskega vidika, temveč 
predvsem iz razloga samopromocije. Eden takih projektov je tudi projekt »Ohranimo 
narcise«. 
Invazivke so razširjene tudi po občini Jesenice, vendar njihovo zatiranje ni enostavno. 
Najprej bi morali začeti z ozaveščanjem lokalnega prebivalstva, šele nato pa z 
uničevanjem invazivk. Občina Jesenice se trenutno ni odločila za izvajanje tega 
projekta. 
 
Edin Adrović: 
Problem je v tem, ker je največ teh invazivk na zemljiščih, ki niso v občinski lasti. 
 
Uroš Lakić: 
Zanima ga, v kakšni fazi je postopek imenovanja novega direktorja. 
Coworking je na začetku zelo dobro deloval, sedaj pa o tem projektu ni več veliko 
slišati. 
 
Eldina Čosatović: 
Svet zavoda je izvedel postopek javnega razpisa in opravil tudi že razgovore s 
kandidati, ki so izpolnjevali pogoje. Kandidat, ki ga predlaga Svet zavoda, mora pred 
imenovanjem pridobiti še soglasje vseh štirih občin soustanoviteljic.  
Koncept Coworkinga je bil povzet po praksah iz drugih držav. Na začetku je ta projekt 
zelo dobro deloval. V letošnjem letu je za projekt Coworking namenjenih manj 
sredstev, saj se ponuja samo še prostor in mizo.  
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Pomemben je tudi tranzitni turizem, saj je na področju celotne Slovenije v tranzitu 22 
milijonov ljudi letno. Veliko teh ljudi gre mimo občine Jesenice, zato je potrebno 
posebno pozornost nameniti temu področju. 
Koordinacijo županov Zgornje Gorenjske ocenjuje kot uspešno.  
Neizkoriščen je kolesarski del na Gorenjskem. Kolesarjenje je v porastu, in tudi 
povezava Jezersko – Rateče preko Pristave bo neka dodatna ponudba. 
Področje turizma bi morali v Programu dela opredeliti kot samostojno področje, saj je 
razvoj turizma v velikem porastu. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem  
 
SKLEP : 
1. Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu 

svetu občine Jesenice, da poda soglasje k Programu dela Razvojne agencije 
Zgornje Gorenjske za leto 2019 s finančnim načrtom. 

 
2. Razvojna agencija Zgornje Gorenjske naj v nadaljevanju svojega poslovanja 

da večji poudarek projektom, ki so namenjeni razvoju turizma, trajnostni 
mobilnosti, varovanju okolja, razvoju kolesarstva, ipd. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
                          ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB AA HH   II NN   DD OO PP OO LL NN II TT VV AA HH   

OO DD LL OO KK AA   OO   DD OO DD EE LL JJ EE VV AA NN JJ UU   DD RR ŽŽ AA VV NN II HH   PP OO MM OO ČČ II   DD EE   MM II NN II MM II SS   

ZZ AA   PP OO SS PP EE ŠŠ EE VV AA NN JJ EE   MM AA LL EE GG AA   GG OO SS PP OO DD AA RR SS TT VV AA   VV   OO BB ČČ II NN II   

JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Potrebno je pohvaliti Oddelek za gospodarstvo in pripravljavce gradiva. 
 
Nataša Jovičić: 
V povezavi s spremembo 20. člena jo zanima, kaj se zgodi v primeru, če nekdo da 
odpoved in gre v drugo službo pred potekom dveh let. Predlaga, da se beseda 
»brezposeln» nadomesti z besedilom »preneha delovno razmerje«. Enaka 
sprememba velja tudi za 30. člen. 
V istem členu je tudi navedeno, da mora prejemnik sredstev le-ta vrniti, zato jo 
zanima, ali mora sredstva vrniti v celoti ali v sorazmernem deležu glede na 
neizpolnjevanje pogojev. 
V 13. členu je navedeno, da se rok za dopolnitev podaljša največ za sedem dni. To se 
podaljšuje s sklepom, zato jo zanima, na kakšen način mora vlagatelj sporočiti 
oddelku razloge za podaljšanje roka. 
V 6. členu je ostalo besedilo »nova alinea«. To besedilo naj se pobriše. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Predlagan predlog bo upoštevan. 
Če prejemnik sredstev ne izpolnjuje pogojev, potem mora sredstva v celoti vrniti. 
Vlagatelj oddelku na nek način sporoči razloge za podaljšanje vloge (pisno, 
elektronsko, ipd.) in potem se mu posreduje sklep o podaljšanju roka za oddajo 
dopolnitve vloge. 
Besedilo »nova alinea« je samo opomba in v čistopisu odloka tega besedila ne bo. 
 
Žarko Štrumbl: 
Zanima ga, ali ne financira zaposlovanja tudi Zavod za zaposlovanje. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
V Odloku je določba, da prejemnik sredstev ne sme biti vključen v aktivno politiko 
zaposlovanja na nacionalnem, regionalnem ali evropskem nivoju. Te subvencije se 
med seboj izključujejo. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu 
svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o dodeljevanju državnih pomoči de minimis za 
pospeševanje malega gospodarstva v občini Jesenice v prvi obravnavi, s 
predlogom iz razprave, da se v 20. in 30. členu Odloka beseda »brezposeln« 
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zamenja z besedilom »prenehanje delovnega razmerja oz. pogodbe o zaposlitvi 
pri prejemniku sredstev«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

TT OO ČČ KK AA   77 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
7.1 Alma Rekić: 
Zanima jo, v kakšnem stanju je železniški most. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
V preteklosti je bil ta most v lasti Železarne, vendar oni nimajo interes po kakršnikoli 
obnovi. Kar je sem sodeloval pri teh razgovorih, je bila izkazana pripravljenost 
Acronija, da bi zagotovil material za obnovo mostu. Potrebno pa bi bilo opraviti še 
pregled in izbrati izvajalca, ki bi most saniral. 
 
 
Člani Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe so se dogovorili, da bodo 
v komisijah, ki vodijo postopke javnih razpisov sodelovali: 
 Tomaž Tom Mencinger in Alma Rekić v komisiji za izvedbo javnega razpisa za 

turistične programe; 
 Nataša Jovičić v komisiji za izvedbo javnega razpisa za dodeljevanju državnih 

pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva; 
 Uroš Lakić in Edin Adrović v komisiji za izvedbo javnega razpisa za turistične 

prireditve in 
 Marko Zupančič v komisiji za izvedbo javnega razpisa za kmetijstvo. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 19.35 uri. 
 
 
ZAPISALA:            PREDSEDNIK ODBORA: 
Mojca LEVSTIK           Žarko ŠTRUMBL 
 


